
     Bilaga 2 
 
Motioner från medlemmar till ordinarie föreningsstämma den 28 april 2022 
 

1. Förslag att stämman skall fatta ett beslut om: Att samfälligheten inom en snar 
framtid skall avverka de löv och barrträd som växer runt om hockeyplan uppe på 
Våmmevi. 
Motivering och bakgrund till förslaget: Hockeyplan sköts och förvaltas av Hedens IK 
genom ideellt arbete från främst föräldrar till barn som älskar att åka skridskor. Varje 
år är det mycket arbete med att kratta löv och barr i och runt hockeyplan, när dessa 
förmultnar växer allt ogräs än mer. Skulle vi kunna ta bort dessa så skulle det bli 
bättre att underhålla anläggningen. 
 
Styrelsens förslag: Stämman ger styrelsen i uppdrag att i samråd med Hedens IK 
upprätta en skötselplan i hockeyplanens närområde. 
 

 
 

2. Motion angående skötselplan 
Motionerar att stämman ska besluta om att en skötselplan upprättas på all mark som 
samfälligheten förvaltar över (ej vägar). 
På fastigheterna S1, S2 och S3 finns mark som behöver skötas på ett annat sätt,  
därför anses att en skötselplan ska upprättas så medlemmar vet hur marken 
förvaltas. Även det som ej är klassad som produktiv skogsmark i skogsbruksplan 
behöver ha skötselförslag. 
Exempel på områden – se omstående sidor. 
 
Styrelsens förslag till stämman: Motionen bifalles med tillägg att stämman beslutar 
att styrelsen upprättar en skötselplan för överskottsmark i byarna. 
 
 

3. Motion angående Skogsbruk 
Motionerar att stämman ska besluta om att skogsbruksplanen som är upprättad 
20211114 ska följas under dess tioårsplan som den gäller samt att skötselavtal 
tecknas med skogsbolag under samma tidsperspektiv. Avsteg från plan kan göras vid 
särskilda förhållanden så som höga naturvärden, tomtnära åtgärder eller andra 
specifika fall. 
 
Styrelsens förslag till stämman: Motionen avslås i den del som avser skötselavtal 
med skogsbolag men bifalles i övrigt. 


